
Subject: На вниманието на: доц Тодор Чобанов, относно- Изменение и допълнение на 
Наредбата за прием 

 
Уважаеми г-н Чобанов, 
 
Гледах интервюто Ви по телевизията преди десетина дни, в което обяснявахте  как 
уседналостта ще се въведе още от август и как ще помогне на децата, които живеят до 
оградата на детската градина. Преди няколко дни с изненада разбрах от Фейсбук, че 
всъщност предлагате точно обратното- да няма уседналост. Как променихте мнението си на 
180 градуса само за няколко дни? Защо не излязохте пак по телевизията да го кажете на 
хората? Кои хора влизат в тази работна група? Те мнението на цяла София ли 
представляват и къде бяха цяла година??? 
В последния доклад  пишете, че е необходимо време родителите да се запознаят с 
промените и съответно да могат да се възползват от тях. Само че отменяйки 
предпоследния доклад и внасяйки предложение за отлагане на  уседналостта, Вие 
всъщност нищо не променяте, а кандидатстването си остава както до сега. Явно това време 
е необходимо на заинтересованите да си извадят поредния измислен адрес, по който да 
кандидатстват или бутафорен ТЕЛК с 0%. Смятам че отлагането на уседналостта за 
пореден път ще предаде очакванията на хората за справедливост! 
 
 
 
 
С уважение, 
Пламена Методиева 
 


